
A city is always expanding its territory with great transformation. During the memorable years, a landmark has been set as symbol standing for history. Kunming Luosiwan International Trade City is just a new symbol of Kunming. This international finance business trade center at the sub-center of Kunming will bring a new life to this city. 
一个城市的扩大发展，总是通过巨大改革来实现的。在那些令人难忘的日子里，一个划时代的事件，成为了改变历史的标志。昆明螺蛳湾国际商贸城正是昆明划时代改变的一个标志。这个昆明新国际商贸中心，将给这座城市带来新的活力。
Kunming Luosiwan International Trade city in China

中国昆明螺蛳湾国际商贸城
On January 14, 2007, Premier Wen Jiabao said in the fifth East Allies and Chinese Leader meeting that CAFTA would sign an agreement on trade service with ?? on the strive of CAFTA development and laid the foundation for completing trade area construction on schedule .

On December 16, 2009, Yunnan committee Bai Enpei and Governor Qing Guangrong sent congratulatory message on opening day of Kunming Luosiwan International Trade City. It’s said that Kunming Luosiwan International Trade City was an amazing achievement of Dian-Zhe cooperation, aiming at transforming Kunming into a modern city.

2009年12月16日，云南省委书记、省人大常委会主任白恩培，省委副书记、省长秦光荣分别发来贺信和贺词，祝贺昆明螺蛳湾国际商贸城正式营业。昆明螺蛳湾国际商贸城的开业标志着滇浙合作取得了非凡的成绩，旨在促进昆明向现代化城市转型。
Located at the inter section of 9 + 2 Pan- pearl River Delter Economic Circle, 10 + 1 China-ASEAN Free Trade Area and Great Mekong Subregion Economic Circle. Kunming is the important gateway for ASEAN, and transport harbor for the west of China, Kunming Luosiwan International Trade City lies between Chenggong new district and the old city, processing superior commercial services and the CBD of Kunming.
昆明位于(9+2)泛珠江三角洲经济区，（10+1）中国-东盟自由贸易区和大湄公河次区域经济圈的交汇处，是东南亚国家联盟的重要关口，也是进入中国西部的重要运输口岸。昆明螺蛳湾国际商贸城地处昆明老城区与呈贡新区的交通门户，拥有高质量的商业服务，是昆明新兴的商业中心。
In 2010, which is complex of shopping, recreation, tourism, residents, transportation, the logistic warehousing, base of airport logistic processing and the base of small commodity processing. 
2010年，昆明螺蛳湾国际商贸城已成为集购物、娱乐、旅游、居住、运输、物流仓库、空港物流基地和小商品生产加工区为一体的大型商品城。
Kunming Luosiwan International Trade city of 360 thousand square meters is requiring with high a configuration. 5 star International business mansion and brand streets are set up for experiencing luxury life while you are staying here and relaxing here.
昆明螺蛳湾国际商贸城占地约36万平方米，人流物流通畅快捷，商位布局科学合理。那里有五星级的商务酒店，宽阔的街道。如果您有幸住在那里，就能够享受奢侈安逸的轻松生活。
South passenger station, bus terminals, tourism buses distribution center, light rails station, two light rails, two highways, and 5 arterial rail routes for Kunming transportation mess supporting the burgeoning sub-center of Kunming and building new business circle.
昆明螺蛳湾国际商贸城附近拥有南部长途汽车客运站，公共汽车枢纽，旅游汽车客运站，轻轨站，两条轻轨，两条高速公路，5条城市主干道，都为促进新昆明商业中心的发展和建立新商业圈创造了非常便捷的交通环境。

Five shopping centers are developing with the times: International fashion center is going to be the first world garments brand trade center in southwest China, consisting of section of elegant female, the section for fashionable gentleman, the shoes section for men and etc. You will be surrendered by International shopping atmosphere center design decoration and you will be served by humanized facilities.
随着时间的推移，昆明螺蛳湾国际商贸城已拥有5个购物中心。其中，国际时尚购物中心将成为中国西南部第一个国际品牌服装贸易中心。它分别由女装专区，男装专区和男鞋专区等部分组成。在这里，你会发现你身处国际购物氛围，欣赏到国际上的知名设计，享受各种人性化的服务。
International digital and cultural city is the first 3C malls in China, you can find flagship of different brands usage to experience various products. New products releasing and explain center, film stores and as far as shops, and this influential international digital zone. You can get latest information of the market by online informative platform. Please come and experience the whole different consumption pattern in 3C mall.
国际家电数码文化城开创了中国3-C卖场即电脑、通讯和电子为一体的先河。在那里，云集了各大品牌，你可以亲身体验各类产品。在数码城里，有新产品发布体验中心，电影商店，国际数码专区等等。你可以通过在线信息平台，了解最新的市场信息。欢迎各位朋友来体验3-C卖场所带来的不一样的购物感觉。

More national, more International is the programming and design principle of Yunnan tourism shopping center which shows the characteristics of tour in Yunnan and features of ethnic products.

越是民族的，就越是世界的，是云南旅游购物中心的经营理念和原则。在这里，你可以看到云南丰富的旅游景点介绍和各种民族产品。

Flowers, teas, native products and so on are sold here. And there are also foreign halls for southeast and south Asia nations, creating a relaxing and enjoyable tourist shopping paradise.
鲜花，茶叶，土特产，等各种产品玲琅满目。同时，还设立了东南亚和南亚国家展厅，成为真正意义上的旅游购物天堂。

Luosiwan Hotel supplies city is the first industrial mall in China, offering one station service from five star hotels and private hostels which are selling hotel supplies, kitchen products, cleaning goods, textile and so on. They are ambitious to set up one of best hotels products consumption area providing different star hotels with professional merchandise guidelines.
螺蛳湾酒店用品城是中国的第一个产业化商城。为小到旅馆，大到酒店，提供一站式服务。这里专门经营酒店用品，厨房用品，清洗用品，纺织品等等。其宗旨是建立最好的酒店用品商贸区，为各类大小酒店提供专业的消费指导。
Luosiwan foreign country halls are the famous brand streets, covering thousands square meters. Brands from home and aboard are introduced in an indoor business world. There are factory elite centers, there are establishing in an industrial system of International logistic of one station industrial clusters.
螺蛳湾国际商品馆，占地数千平方米。在这里，你可以很容易就找到来自国内外的各种品牌商品。这里还有精细的工厂区，旨在建立国际物流中心和一站式产业集散地的产业体系。
In the Kunming Luosiwan International Trade City, there are fashion, passion and romance of modern city, the prosperity, wish and ideal of the future, and also the prototype of specially noble business pattern has appeared in a new center of Kunming which will definitely lead the business culture of new Kunming and deserve the name of the international finance and trade center in southwest China.
在昆明螺蛳湾国际商贸城里，充满着一个现代城市的时尚，激情与浪漫。象征着一个城市的繁荣，祝愿和未来的理想。同时，在昆明新商业区中，它代表着高尚的商业文化，更是这一文化的典范。也当之无愧的成为中国西南地区最大的国际金融和贸易中心。
Kunming of China, Luosiwan of the world.
中国的昆明，世界的螺丝湾
